
NERED V INDUSTRIJSKI
CONl

Naša industrijska cona na nekdanjem letališču Polje je postala zelo
prometna kar zadeva osebni, pa tudi najtežji tovorni promet. Najhuje pa je
ob poslovni enoti BTC-Carinska cona in njihovi restavraciji. Prostor pred
njima je dobesedno natlačen z osebnimi avtotnobili. Nikomur ni mar pot,
hodnik namenjen pešcem, ne kolesarska steza, ne zelenica in celo dreves ne
pustijo pri miru. Nekoliko dlje in po sosednji Leskoškovi cesti pa so
parkirani tovornjaki iz vseh mogočih dežel. Tukaj čakajo noč in dan, da
pridejo na vrsto za carinjenje. Tudi ti parkirajo na pločniku, kolesarski stezi
ali pa celo na zelenici. Leskoškova ulica je vse od vojašnice Polje pa do
LetaliŠke eno samo smetišče. Smetnjaka seveda ni nikjer. Pa kaj bi z njimi,
te ulice ne morejo biti čakalnice tovornjakov za carinarnico. Če jo Carinar-
nica nima, ne more opravljati svojega dela. Vse kaže, da je tako in da tudi
industrijska cona nima skrbnika, ki bi še pravočasno napravil red in
Carinarnici prepovedal dejavnost, za katero, kot je videti, ni primerno
opremljena in ne organizirana. Industrijska cona potrebuje strogega skrb-
nika še posebej zato. da bo skrbel za red in čistočo, saj vsa industrijska cona
leži takorekoč na ljubljanski podtalnici in sodi v tretji varstveni pas vodnih
virov. Pa tudi zato, ker je v prihodnje pričakovati še vrsto novih podjetij, ki
jih bodo gradili na še prostih mestih. Zdaj, ko se bo vsak čas začela gradnja
avtoceste in severne obvoznice ob njej, je postal prostor v industrijski coni

• namreč vreden zlata. A še več zlata je vredna čista pitna voda za nas in naše
potomce. Pa tudi red, čistoča, videz in naš ugled so nekaj vredni. Vsaj
nekako tako, kot je ob novi Interevropi na koncu Letališke ceste.
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